
  

 

 

Ishøj Skole   Den 01.10.2024 

    lh/sl 

 

 

     

 

Der afholdes Skolebestyrelsesmøde tirsdag  8.10.2024 kl. 17.30 i personalerummet. 

 

 

Referent:  

 

Dirigent:  

 

Fraværende:  

 

Anja Mikolajek 

 

Camilla Ankerkilde 

 

Camilla Arnt, Britt Berg Kan-

strup, Ali Bayram Güversin. 

Dagsorden: 

 

 

 

1340 

Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet den  

27/8-2024 

a. Referatet er vedlagt som bilag 

 

1341 

Orientering fra ledelse i skole og sfo (orientering) 10 min. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referatet blev godkendt. 

 

 

 

 

Lars Halmø orienterede om 

følgende: 

• Velfærdsdirektøren 

Alberthe Bryld Bur-

gaard har været i prak-

tik på skolen. 

• Chef for dagtilbud og 

uddannelse Sara de 

Masi kommer på be-

søg d. 13/11-24. 

• Parallelsamfund. 

• Ledelsen har været på 

seminar om ”Stærke 

Fællesskaber”. 

• 4.a´s hyttetur og 9.a´s 

lejrskole gik godt. 

 

Katja Carstensen orienterede 

om følgende: 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1342 

Det kommunale budget 2025 (orientering) 10 min.  

a. Hvis der er nyt at fortælle, bliver der orienteret om det 

 

 

 

1343 

Afgående og tilgående elever fra den 1/9-23 til den 31/8-24 

(orientering og drøftelse) 15 min.  

a. Bilag er under udarbejdelse 

 

 

1344 

Tilsyn med princip for trafiksikkerhed (drøftelse og be-

slutning) 15 min.  

a. Er der noget skolebestyrelsen ønsker særlig tilbagemel-

ding på 

b. Gældende princip er vedlagt som bilag 

 
 

 

1345 

Skolebestyrelsens årsberetning (drøftelse og beslutning) 10 

min. 

a. Hvem udarbejder en skriftlig beretning 

b. Hvordan orienteres/involveres skolens forældrekreds 

 

• Der sættes pt. gang i 

aktiviteter. 

• Der er kommunalt ar-

bejdet med styrket fri-

tidspædagogik, og der 

er lavet en procesplan i 

samarbejde med Trine 

Ankerstjerne. 

• I november afholdes 

der en kompetence- 

dag, hvor der skal la-

ves mål og indholdsbe-

skrivelser. 

• I januar er der kick of 

dag for pædagoger.  

• BUU kommer på be-

søg d. 21/10-24 i 45 

min. og skal se på 

overgangen mellem 

skole og SFO. 

 

 

Lars Halmø redegjorde for 

det kommunale budget. Der 

er ingen direkte besparelser, 

der rammer Ishøj Skole. 

 

 

Lars Halmø gennemgik bila-

get, som lignede tidligere år. 

Der var ingen yderligere 

kommentarer. 

 

 

Efter en drøftelse blev det 

besluttet, at der laves nogle 

tekniske rettelser af Camilla 

Ankerkilde.  

Princippet genbesøges andet 

halvår 2028. 

 

 

Camilla Ankerkilde skriver 

årsberetningen, der sendes 

ud. Der vil være mulighed 

for at tilmelde sig, hvis der er 

behov for et fysisk møde. 

 



  

1346 

Evaluering af skolebestyrelsesmedlemmers deltagelse i 

forældremøder (drøftelse) 15 min.  
 

 

 

 

1347 

Suppleringsvalg til skolebestyrelsen (orientering) 10 min. 

a. Nyt og hvor er vi i processen 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1348 

Udvidelse af Ishøj skole (orientering) 10 min.  

a. Nyt 

b. Der er en officiel indvielse tirsdag den 29/10-24 i tids-

rummet mellem kl. 10.30 – 12.30 
 

 

 

 

 

 

 

1349 

Nyt fra elevrådet (orientering og drøftelse) 10 min.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ledelsen vender tilbage med 

en tilbagemelding fra læ-

rerne. Indtrykket er, at det er 

fint, at skolebestyrelsen del-

tager. 

 

 

Der er sendt information ud 

til forældrekredsen. Camilla 

Ankerkilde og Lars Halmø 

mødes en halv time før næste 

skolebestyrelsesmøde, hvor 

det er muligt for forældrene 

at melde sig, hvis de har lyst 

til at deltage og arbejde i sko-

lebestyrelsen. 

Katrina Watkins Petersen vil 

gerne deltage som ordinært 

medlem. 

 

 

Udearealerne bliver ikke fær-

dige til tiden. Jordbunkerne 

venter man med at gøre no-

get ved indtil foråret. Der ar-

bejdes på at få indskolings-

huset færdigt til uge 43. De 

første klasser, der flytter ind, 

er 0.a, 1.a og 4.a. 

Den officielle indbydelse 

sendes snart ud. 

 

 

Vilads Riis Bohlbro informe-

rede om følgende: 

• Vi deltager i Danske 

Skoleelevers trivsels-

undersøgelse. 

• IFE har afholdt første 

møde. Deres mærkesa-

ger er rygning og va-

ping, fællesskab på 

tværs af skolerne og 

grimt sprog. 

• Rikke Petersson har 

efterlyst hjælp med op-

rydning i kantinen, 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1350 

Meddelelser fra (orientering) 10 min.   

a. Skolebestyrelsen 

b. Medarbejderne 

c. Byrådet/Børne- og Undervisningsudvalget 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

men vi har ikke lyst til 

at påtage os opgaven. 

• Vi har besvaret et 

spørgeundersøgelses-

skema fra BUM i for-

bindelse med den 

kommende til skolere-

form. 

• Skolebussen 

• Legepatruljen kommer 

i gang igen to gange 

om ugen. 

• Skærmfri frikvarterer 

skal drøftes ude i klas-

serne. 

• Der er valgt tre kandi-

dater til Ungebyråds-

mødet d. 28/10-24. 

 

 

a. 

• Sommerfesten gav et 

overskud til fonden på 

13.164,78 kr. 

• Der er Skoleforums-

møde d. 7/11-24. 

• Camilla Arnts forslag 

om at søge tilskud til 

morgensang og musik-

undervisning overdra-

ges til skolen at tage 

stilling til. 

• Skolebladet laves af 

Cecilie Malling, som 

ikke mere har barn på 

skolen. Derfor blev det 

besluttet at give hende 

en gave, som Camilla 

Ankerkilde køber. 

b. 

• Flex-ugen er i gang. 

• To pædagoger har væ-

ret på specialpædago-

gisk konference og to 

andre skal igen i no-

vember. 



  

 

 

 

 

 

 

 

1351 

Eventuelt 5 min. 

 

 

 

 

 

1352 

Evaluering af skolebestyrelsesmødet 5 min.  

 

1353 

Lukket møde 

 

• AKT-teamet er ved at 

tydeliggøre deres kom-

petencer. 

c. 

Intet. 

 

 

Der blev spurgt ind til føl-

gende datoer: 

• Nytårsfesten er d. 

31/1-25 

• Skolebal er d. 7/3-25 

• Aftenhygge d. 25/4-25 

 

 

Fint styret møde. 

 

 

Se særlig dagsorden 

 

 

  

Kommende skolebestyrelsesmøder – skoleåret 2024/2025 

12/11, 14/1, 11,2, 11/3, 8/4, 13/5, 10/6 

 


